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Tisztelt Elnök Asszony !

„Félelemkeltéssel nem lehet új munkahelyeket teremteni” címmel a Házszabály 90. §-a

alapján interpellációt kívánok benyújtani Sz űcs Erika szociális és munkaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A rehabilitációs járadékról szóló törvény megszavazása enyhén fogalmazva több kétely t

támasztott, mint reménységet az érintettek körében . A 425 ezer korhatár alatti nyugdíjas úgy

érzi, hozzájuk is elért a kormányzat fűnyíróelven működő kiadáscsökkentő programja . A

színfalak mögött mindenki tudja, hogy az intézkedés fő motorja a mindenáron történ ő
pénzspórolás, s nem beteg embertársaink megsegítése . Félő , ez alkalommal is kiöntik a

kádvízzel együtt a gyereket . A kormány alapfeltételezése az, hogy itt az emberek többség e

csal, és csak a szándékon múlik, hogy akar-e dolgozni vagy sem. Lehet, hogy lesznek

olyanok, akikkel csodát művel a rendszer, és egy csapásra munkaképesek lesznek, de a

túlnyomó többség csak egy újabb kellemetlen és értelmetlen procedúrán megy majd keresztül .

A kétségeket tovább táplálja az, hogy hazánkban évek óta a munkahely teremtési környeze t

igen kedvezőtlen még az egészséges emberek számára is . Köztudott tény, hogy az unió

átlagához viszonyítva nálunk kiemelkedően magas a munkanélküliség szintje, és a jövőben

sem várható ebben markáns fordulat . A KSH legújabb adatai szerint több mint félszázezer



fővel csökkent a foglalkoztatottak száma egy év leforgása alatt . Az álláskeresők fele egy év

alatt sem tud elhelyezkedni és a nyári szezonális pozitívabb környezet ellenére a

Foglalkoztatási és Szociális Hivatal legutóbb 425 ezer munkanélkülit tartott számon .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Ha nincs munkahelyteremtés, nincs munkalehetőség. Miből gondolja, azt, hogy a

rehabilitációs járadékról szóló törvény megoldhatja ezt az alapvető problémát?

Honnan lesz erre biztos pénz? Csizmár Gábor 60-70 milliárd forintról beszélt, amelyet maj d

az uniós alapok biztosítanak a program számára. Valóban hisz ebben az irreális tervben?

Humánus-e az az eljárás, amely hátrányos helyzetben lév ő embertársainkat általáno s

félelemkeltéssel szorítja öngondoskodásra?

Várom őszinte válaszát .

Budapest, 2008 . szeptember 23 .
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